For German version please read below!

Dear Sir or Madam,

We would like to inform you about the program "Go East Summer Schools 2024". Within the framework of this program, the German Academic Exchange Service (DAAD) awards scholarships to German students to participate in summer schools in the countries of East-Central and Southeast, Eastern Europe and the states of the CIS. 

The foreign universities that are preparing a summer school for the year 2024 and want to participate in this program can submit their applications to the DAAD until 10 November 2023.

The current call for applications can be found at:

https://www.daad.de/en/study-research-teach-abroad/internships/goeast/summer-winter-schools/tender-for-go-east-winter-and-summer-schools-2020/ (English)

You can also find more information about the program and the procedure in the program guide attached to this message (German and English version).

If you have any further questions, please do not hesitate to contact me.

We are looking forward to your application!
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------------------------------------------------------------------------------------

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit möchten wir Sie auf das Programm „Go East Sommerschulen 2024“ hinweisen. Im Rahmen dieses Programms vergibt der Deutsche Akademische Austauschdienst (DAAD) Stipendien an deutsche Studierende zur Teilnahme an Sommerschulen in den Ländern Ostmittel- und Südost-, Osteuropas und den Staaten der GUS. 

Die ausländischen Hochschulen, die eine Sommerschule für das Jahr 2024 vorbereiten und an diesem Programm teilnehmen wollen, können ihre Anträge bis zum 10. November 2023 beim DAAD einreichen.

[bookmark: _GoBack]Die aktuelle Ausschreibung finden Sie unter:

https://www.daad.de/de/im-ausland-studieren-forschen-lehren/praktika-im-ausland/goeast/sommer-und-winterschulen/ausschreibung-go-east-sommerschulen-2020/ (Deutsch)

Weitere Informationen zu Programm und Ablauf finden Sie zudem in dem mitgesendeten Leitfaden zum Programm im Anhang dieser Nachricht (deutsche und englische Version).

Für weitere Fragen stehe ich Ihnen gerne zur Verfügung.

Wir freuen uns über Ihren Antrag!
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